



特別公布 2020 年香港中學文憑考試 郵遞自修生成績通知書最新安排

因應香港郵政的特別郵遞服務安排，本地郵件服務會有所延誤，自修生預計可於 7 月 22 至 24 日收到 2020 年度香港中學文憑考試（文憑試）成績通知書正本。

所有文憑試自修生可於 7 月 22 日早上 7 時正起登入香港中學文憑考試網上服務的帳戶（網址：<https://www.hkdse.hkeaa.edu.hk/>）查閱成績。網上查閱成績服務為期至 8 月 31 日（星期一）。

如自修生於 7 月 24 日仍未收到郵遞成績通知書，可於 7 月 27 日（星期一）上午 8 時 30 分至下午 5 時 30 分，親身前往考評局修頓中心辦事處櫃台（地址：香港灣仔軒尼詩道 130 號修頓中心 12 樓）或聯絡公開考試資訊中心（電話：3628 8860；電郵：dse@hkeaa.edu.hk）查詢。

—完—

日期：2020 年 7 月 20 日

SPECIAL ANNOUNCEMENT Latest Arrangement for Delivery of Result Notices to Private Candidates of the 2020 HKDSE

Due to the special arrangements on Hong Kong Post services, the local mail will be subject to delay. Results notices will be sent by post to reach private candidates of the 2020 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) from 22 to 24 July.

Private candidates may view their results by logging into their accounts on the HKDSE Examination Online Services at <https://www.hkdse.hkeaa.edu.hk>. The services are available from 7:00am on 22 July till 31 August (Monday).

If candidates do not receive their results by 24 July, they may make enquiries at the HKEAA Southorn Centre Enquiry Counter in person (address: 12/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong) between 8:30am and 5:30pm on 27 July (Monday) or by contacting the Public Examinations Information Centre (Enquiry Hotline: 3628 8860; email: dse@hkeaa.edu.hk).

—End—

Date: 20 July 2020